
O PST
in lntegralu
Soglasje za novo investicijo

SOZD Integral, DO Tovorni pro-
met Viator je na izvršni svet naslovil
prošnjo za izdajo soglasja k izvajanju
sanacije barjanskega zemljišča za iz-
gradnjo nadomestnih objektov za
»Tovorni terminal« na lokaciji v indu-
strijski coni RP-2 Rudnik. Izvršni svet
je pristanek sicer dal, vendar s pri-
pombo, da mora o tem razpravljati
tudi mestni izvršni svet, saj gre za sa-
nacijo barjanskih tal. Prav tako mora
dati svoj pristanek tudi šišenski izvršni
svet, saj ima Integral sedež v tej obči-
ni. In še eno opozorilo našega izvršne-
ga sveta: Integral se mora vključiti v
vse terminske roke za izgradnjo celot-
ne industrijske cone.
Program prilagoditi
možnostim

Čeprav je pri izgradnji poti spomi-
nov in tovarištva marsikaj drugače,

kot je bilo načrtovano, čeprav se sedaj
navajajo veliko večja sredstva, kot so
bila prvotno predvidena, je treba z
izgradnjo nadaljevati in čimprej kon-
čati. Pri tem pa je treba, je poudaril
izvršni svet, progrma prilagoditi mož-
nostim, nikakor pa ne obratno. Ne gre
pa samo za sredstva, tudi pridobivanje
zemljišč ne teče tako gladko, kot se je
zagotavljalo.

Od triintridesetih kilometrov trase

jih je sedem na področju naše občine,
do sedaj pa sta zgrajena le dva kilome-
tra. V letošnjem letu naj bi uredili še
3,6 kilometra poti. Če bomo zemljišča
privatnih lastnikov uspeli pravočasno
pridobiti, bo program tudi realiziran,
saj zaenkrat ni predvidenih drugih te-
žav.

Izvršni svet je soglasno sprejel spo-
razum o prenosu in prevzemu v gospo-
darjenje in vzdrževanje PST.


